

التاريخ: 2007/11/26

**Customs Notice No. 8 / 2007**

**إعلان جمركي رقم 8 / 2007**

**Hatta Customs Center**

**مركز جمارك حتا**

Keeping pace with Dubai Customs strategic business objectives in respect of contributing by an effective and key role in the economic and social development process, and pursuant to the provisions of Articles (6) and (7) of the Common Customs Law, Dubai Customs announces that it has been decided to establish Hatta Customs Center fully empowered with processing and clearing customs declarations and applying customs tariff and prohibition and restriction provisions to goods and commodities entering therein as from 7<sup>th</sup> January 2008.

توافقا مع الأهداف الاستراتيجية لدائرة جمارك دبي بشأن المساهمة بدور فاعل و رئيسي في حركة التنمية الاقتصادية والاجتماعية، واستنادا لأحكام المواد 6 ، 7 من قانون الجمارك الموحد، تعلن دائرة جمارك دبي أنه قد تقرر إنشاء مركز جمارك حتا البري ، وبناء عليه تقرر تفويض المركز، الصلاحية الكاملة في إنجاز وتخليص البيانات الجمركية وتطبيق التعرفة الجمركية وأحكام المنع والتقييد على البضائع والسلع الواردة عن طريق المنفذ، وذلك اعتبارا من 7 يناير 2008 .

**Ahmed Butti Ahmed**  
**Director General**



**أحمد بطي أحمد**  
**المدير العام**